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浙江省十校联盟 2021 届高三寒假返校联考英语试题（含听力）

语料整理

Part 1 Listening(精听深耕)

Text 1

M：Mom, can I spend the night at Peters house? I finished all my homework. Can I be back tomorrow at noon?

W：Come back at . I need your .

Text 2

M：Hey, Sis, are you free to join my wife and I at Bacara Restaurant tomorrow night?

W ： Oh ， that sounds great ， Steve! I've always wanted to try that place. Oh ， but you know what? I

meet my friend Daniel that night. Is it OK if he ?

M：Of course!

Text 3

W：My seems to every month. I don't know .

M: You need to look at your bill carefully every month. I often call the company whenever something seems

wrong.They sometimes.

Text 4

M：This book is . I've been reading it all night，but I really don't want to finish it，Maybe I should get

another book to read.

W：I don't think that's when he gave you that .

Text 5

W：I know it's the day before the test, but I really need your help. My professor is busy with meetings all day. I

can't . I’ll your normal rate.

M：OK，let me ....

Text 6

W：That's a beautiful necklace there... the one behind the diamond ring. Can I take a look at it?

M：Of course.madam. This just came in yesterday. It's pretty old， but it's still .You can see

everywhere.

W：Oh.I love . It reminds me a little of what my grandmother used to wear：simple things that were not

too fancy.

M：Would you like to try it on?

w：Maybe l can just check... yeah，just what I thought：a little . Thank you.though!

M：My pleasure! Let me know if I can help you .

Text 7

W：I'm late for my . Do you think you can give me to Ocean Avenue?

M：Actually，I’m headed . I need to meet a friend on Parker Street. Why don’t you take a taxi there?
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W：Oh，there is always a long time for taxis downstairs on Bradley Drive.

M：What time is your appointment?

W：11：00，but I need to get there early to fill out some paperwork. And it’s 10：30 right now.

M：Hey，I just remembered that the goes past Ocean Avenue. It should only take you ten minutes to get

there.

W：That’s right! Thanks for me. See you later!

Text 8

M：Mrs. Robinson，I'm Dr.Andrews. Your son，Jesse，is going to be .

W：Oh，thank goodness! What happened to him? I just got a call from the police department to come down here.

M：Were not quite sure. We think the accident was . And that caused Jesse's car to crash into a tree.

The damage to Jesse's car would suggest that.

W：Can I go in and see him?

M：I'm afraid not right now，Mrs.Robinson. We need to . I’ll give you an update in a few hours，OK?

W：All night. But what are we supposed to do now?

M： I’d advise you to get something to eat and be back in three hours， and by that time， I should have

for you.

W：Thank you so much，Dr. Andrews!

Text 9

W：Excuse me，sir. You look like you're looking for something. Can I help you find anything?

M：Yes. The way things here is really different from . Did you guys change some

around or something?

W：Yes，we made some changes. For example, the area we're standing in used to be the bakery，and the meat section

was on the other side of the store，but we changed those locations about two weeks ago. And now the meat section

is .

M： . I come here .

W：What do you think the way it looks?

M：Well，to be honest it's not as easy for me to find the things I need. I like better.

W：Well， I'll keep it in mind and . Is there anything I could help you find?

M：I really need some items for the bathroom. Where would I find those?

W：On goods shelf four. The entire shelf is filled with things for the bathroom.

M：Great! I'm also looking for some oranges，but I can see the fruit section just to the left over there. I’ll let you

know if I need anymore help.

Text 10

The subway system in San Francisco serves the transportation needs of about five million

residents, with 45 stations across cities and towns in the San Francisco Bay Area. There are

four lines that are known by color：yellow，orange, red，and blue. All lines travel through San Francisco，and service

runs from 5:00a.m. to midnight. An interesting fact is that only one third of the stations are ；the rest
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are either at street level or travel high above the freeway.The of the trains is 35 miles per hour，but

the y can go up to 80 miles an hour.The cost to ride the trains how far you want to go. Many people

who live in the suburbs take the train into San Francisco to go to work.This means that the system

from 7：00 a.m.to 9：00a.m. and again from 3：00p.m. to 6：00p.m.，but outside these times, the subway system is

not very busy. This can be great if you want to get a seat, but it also means that there are fewer trains.

During , trains come every 5-10 minutes，but in the middle of the day and late at night，trains come every

20-30 minutes.

听力语料整理：

1. be supposed to do sth 应该做某事 =should do sth

2. 2. give sb assignment 给某人布置任务

3. be in great shape身材很好

4. 4. remind sb of (doing) sth 使某人想起 remind sb to do

5. give sb a ride/ lift搭便车

6. 6. in the other direction 在另一个方向

7. fill out paperwork 填报告

8. police department 警察署

9. an express bus/train/mail 特快巴士/火车/邮件 express adj. 特快的，快递的

10. crash into 撞上；闯入

11. fortnight =two weeks 两星期

12. bring it up with my manager 跟我的经理说

13. rural/urban residents 农村/城市居民

14. the average speed of ...的平均速度

15. rush hour 上下班高峰时间;尖峰时刻

Part 2 Reading & Rational Cloze语料整理

Passage A

1. a first class honors degree 一等荣誉学位

2. 2. be presented with 颁发

3. academic accomplishment 学术成就

4. her commitment to global justice 她对全球正义的奉献 commitment 投入;奉献; 承诺

5. deprive of 剥夺 deprive /dɪˈpraɪv/ vt. 使丧失，剥夺

6. hard work and determination pay off 努力和决心会有回报

7. make a/an... impact/ effect/ influence on... 对...有...影响

8. doubtlessly / undoubtedly 确定地; 无疑地

9. promote and develop key management skills促进/提升和发展关键的管理技能

10. ..and without that I would not have achieved what I have.

=, without which I would not have achieved what I have.

file:///C:/Users/Administrator/AppData/Local/youdao/dict/Application/8.9.6.0/resultui/html/index.html
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假如没有这些，我不可能取得现在的成就。(含蓄虚拟条件句)

仿写: 我们十分感谢 Ashville College 的老师们，尤其是英语不是我们的母语的情况下，给了我们无私的帮助

和指导，如果没有这些，我们就不可能取得如此大的进步。

We are grateful to the teachers who gave us unreserved help and guidance we need, especially with English not being

our first language, and without that we would not have made such great progress.

Passage B

11.share a common aim 有共同的目标

12. spoil the appearance of both types of property破坏这两种财产的外观

spoil（ /spɔɪl/ vt. 溺爱；糟蹋；破坏）

13.take strong action against / take further action 对...采取强硬措施/进一步采取行动

14. _______ (make) up of a series of white skulls(颅骨），the painting reminds drivers of the effect their pollution

________(have) on the planet. 这幅画由一堆颅骨组成，提醒着司机们，他们正制造着的污染对地球造成的影

响。

15. Every motorist sits in the comfort of their car, ________ they don't give any consideration to the price their

comfort has for the environment and _________(consequence) for themselves.每个司机都舒适地坐在车里，但是

他们却没有任何考虑因他们的舒适，环境要付出的代价，当然也就不会考虑到他们自己因此要付出的代价。

16. As for the artist's work, the authorities were annoyed but could find nothing ________(charge) him with.至于这

位艺术家的作品，政府很恼怒但没法控告他。(charge sb with sth 因指控某人)

17.They had no other option but ________(clean) the tunnel....They not only cleaned the whole tunnel but every

tunnel in Sao Paulo. 他们别无选择只能去清理那个隧道。....他们不仅清理了整个隧道，还清理了 Sao Paulo的

所有隧道。(have no option /choice/ alternative but to do sth 毫无选择只能做...)

Passage C

18. This is a public health problem that needs (address) on a wide scale.这是一个需要广泛解决

的公共卫生问题。(address v. 地址；演说；设法解决 on a wide scale 广泛地；大规模地)

19. put sb at risk of... 使某人处于...的危险中

20. make up for the loss of 弥补...损失

21. cognitive decline 认知衰退；智力下降 ( /ˈkɒɡnətɪv/ adj. 认知的，认识的)

22. be relevant to 和...相关的/ˈreləvənt/

23. suffer from isolation 遭受到孤立 /ˌaɪsəˈleɪʃn/

Five out of seven

24. arise from 由...引起；起因于 25. tick off 列举；用记号标出

26. improve one’s motivation 提高某人的动机

Cloze test
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27. delay /dɪˈleɪ/ ( =postpone, put off ) v. 延期；（使）耽搁；推迟

28. show off 卖弄；炫耀

29. insistence n. 坚持+on，强调；坚决主张

30. The delicious smell of lunch hit me as soon as I opened the building's door to the street.

当我打开通往街道的大楼门时，午餐的香味扑鼻而来

31. I can't help thinking of her each time I read social media posts asking whether or not they should stop celebrating

Jewish holidays because of coronavirus pandemic.

每次我看到社交媒体上的帖子，问他们是否应该因为新冠疫情而停止庆祝犹太节日时，我都会不由地想起她。

32. I'd settle into her kitchen chair and Cissy would start talking. 我坐在她的厨房椅上，茜茜就开始说话。

33. Far from being sad tales, the way she told them sounded like adventures.

她讲故事的方式听起来更像是冒险，而不是悲伤的故事。（far from 远非；远离 far from doing sth 完全不

做某事）

Rational Cloze

34.It is a fact that family spending on education in China (increase) in the past decade.

在过去的十年里，中国家庭在教育上的花费增加了，这是一个事实。

“in/ for/ over/ during the past/ last+段时间”用现在完成时 have/ has done

35. ever-increasing education spending不断增长的教育支出

36. The tuition fees of the best kindergartens are much higher than of universities.

最好的幼儿园的学费比大学的要高得多。(表比较的结构，指代关系，单数用 that和复数用 those） /tjuˈ

ɪʃn/

37. be expected to do sth 被期望做...

38. There is nothing wrong with parents' passion for education, but parents should keep in mind that spending money

doesn't (necessary) guarantee a better education for children. Money should be put it matters

most（状语从句）.

父母对教育的热情没有错，但是父母应该记住，花钱并不一定能保证孩子得到更好的教育。钱应该放在最重

要的地方。

not necessarily 未必，不一定；不见得

passion n.热情；酷爱 have a passion for ...

There is nothing wrong with... ...没有问题

file:///C:/Users/Administrator/AppData/Local/youdao/dict/Application/8.9.6.0/resultui/html/index.html
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Part 3听默写巩固

Listening

1. 应该做某事 2. 给某人布置任务 3. 身材很好

4. 使某人想起 5. 搭便车 6. 在另一个方向

7. 填报告 8. 特快巴士/火车/邮件 9. 警察署

10. 撞上；闯入 11. 两星期 12. 跟我的经理说

13. 农村/城市居民 14. 的平均速度 15.上下班高峰时间

Reading & Rational Cloze

1.一等荣誉学位 2. 颁发 3. 学术成就

4. 她对全球正义的奉献 5. 剥夺 6. 努力和决心会有回报

7. 对...有...影响 8. 确定地; 无疑地 9. 促进/提升和发展关键的管理技能

10. 我们十分感谢 Ashville College的老师们，尤其是英语不是我们的母语的情况下，给了我们无私的帮助和

指导，如果没有这些，我们就不可能取得如此大的进步。

11.有共同的目标 12. 破坏这两种财产的外观 13. 对...采取强硬措施/进一步采取行动

14. 这幅画由一堆颅骨组成，提醒着司机们，他们正制造着的污染对地球造成的影响。

15.每个司机都舒适地坐在车里，但是他们却没有任何考虑因他们的舒适，环境要付出的代价，当然也就不会

考虑到他们自己因此要付出的代价。

16. 至于这位艺术家的作品，政府很恼怒但没法控告他。

17.他们别无选择只能去清理那个隧道。....他们不仅清理了整个隧道，还清理了 Sao Paulo的所有隧道。

18. 这是一个需要广泛解决的公共卫生问题。 19. 使某人处于...的危险中

20. 弥补...损失 21. 认知衰退；智力下降 22. 和...相关的

23. 遭受到孤立之苦 24.由...引起；起因于 25. 列举；用记号标出

26. 提高某人的动机 27. 延期；（使）耽搁；推迟 28. 卖弄；炫耀

29. n. 坚持+on，强调；坚决主张

30. 当我打开通往街道的大楼门时，午餐的香味扑鼻而来

31. 每次我看到社交媒体上的帖子，问他们是否应该因为新冠疫情而停止庆祝犹太节日时，我都会不由地想

起她。

32. 我坐在她的厨房椅上，茜茜就开始说话。

33. 她讲故事的方式听起来更像是冒险，而不是悲伤的故事。

34.在过去的十年里，中国家庭在教育上的花费增加了，这是一个事实。

35. 不断增长的教育支出 36.最好的幼儿园的学费比大学的要高得多。37. 被期望做...

38. 父母对教育的热情没有错，但是父母应该记住，花钱并不一定能保证孩子得到更好的教育。钱应该放在

最重要的地方。


